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Abstract (en)
The domestic appliance has a component side arranged rod (5) which is linearly displaceably mounted between one position in which the rod is
fully retracted, and another position in which the rod is completely extended. The door side is arranged with a rod linkable gripper. A device-side
arranged drive (6) is provided for closing the door (2) with the retraction of the rod from the partially extended position to fully retracted position with
the rod linkable gripper. An independent claim is included for method for actuation of door of domestic appliance.

Abstract (de)
Ein Haushaltsgerät mit einer Türe weist eine geräteseitig angeordnete Stange (5) auf, die linear verschieblich gelagert ist zumindest zwischen
einer ersten Position, in der die Stange (5) vollständig eingefahren ist, und einer zweiten Position, in der die Stange (5) vollständig ausgefahren
ist. Türseitig ist ein mit der Stange (5) koppelbarer Greifer (8) angeordnet. Ein geräteseitig angeordneter Antrieb (6) holt die Türe (2) zum
Haushaltsgerät bei durch ein Einfahren der Stange (5) aus einer zumindest teilweise ausgefahrenen Position in ihre erste Position bei mit der Stange
(5) gekoppeltem Greifer (8).
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